
Comunicat de la Junta de l’AAPVS sobre l’entrevista mantinguda amb l’Alcaldessa de Sabadell
Marta Farrés el 15-11-23

Després d’haver valorat en reunió de Junta les informacions aportades pels tres membres que van
participar en la reunió amb l’Alcaldessa, volem fer públics els següents punts:

1.-  Respecte  a  les  mancances  del  Museu  d’Art  de  Sabadell,  havent  denunciat  prèviament
l’Associació la falta de finançament i la necessitat de renovació del projecte de direcció d’acord
amb els models de «bones pràctiques» actuals, l’Alcaldessa ens va ratificar que no s’hi faria cap
inversió en l’actual mandat -centrat en la remodelació del Museu d’Història-. L’Alcaldessa va rebre
per part nostra informacions que desconeixia sobre la situació del Museu (espais, col·lecció, etc.) i
va fer llavors l’encàrrec a la Cap Tècnica que l’acompanyava en la reunió perquè personal intern
elabori un  projecte, amb horitzó d’un any i mig, perquè després es pugui abordar, quan sigui
econòmicament possible, la renovació del Museu.

2.-  Respecte  a  la  reivindicació  del  Centre  d'art  contemporani  a  La  Nau  del  c/Cellers,  ara
malaguanyada  com a  magatzem de  maquinària  per  al  futur  museu  tèxtil,  li  vam explicar  que
permetria deslliurar l’espai del Museu que ara es fa servir per exposicions d’art actual i que hi ha un
consens amb la Regidoria de Cultura que és l’espai idoni per al Centre, per tal com ja havia fet una
funció semblant quan es va crear els anys 90.
Informada  que  l’obstacle  principal  és  el  trasllat  de  la  maquinària  a  un  magatzem  en  bones
condicions, l’Alcaldessa ha fet  l’encàrrec als tècnics de la Regidoria de Cultura perquè facin un
calendari del trasllat de tal manera que La Nau estigui buida a finals de l’any 2024.
L’Associació  es  compromet  a  treballar  durant  aquest  any per  elaborar  un  projecte  de  gestió  i
funcionament que pogués arrencar al 2025.

3.-  Respecte  a  la  remuneració  dels  artistes  visuals que  participen  en  mostres  i  activitats
organitzades des de les instàncies municipals, seguint el model de "bones pràctiques" impulsat des
de la PAAC i la nostra Associació, que fins ara de vegades s’ha incomplert,  l’Alcaldessa es va
mostrar plenament d’acord amb aquesta reivindicació i va donar instruccions perquè es fes efectiva
dita remuneració sempre a partir d’ara, començant per la mostra d’arts visuals «Gris plom» de la
Capitalitat Cultural de Sabadell el 2024.

La valoració que fem, doncs, de l’entrevista és positiva i ens emplacem a continuar treballant com
Associació per la cultura,  per la ciutat  de Sabadell  i  per la defensa dels interessos dels artistes
plàstics i visuals de la ciutat.

Sabadell a 22 de novembre de 2023


